
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 38/3/2023

Obrady rozpoczęto 26 maja 2023 o godz. 10:00 , a zakończono o godz. 11 :31 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
l. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. PO:'Neł Pękała

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Ad. 2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że porządek obrad radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała,Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek
NIEOBECNI (3)
Dorota Duda, Paweł Pękala, Robert Plech

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

l. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2023-2028,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L ,

c. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącegow Końskich,
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d. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich.

4 . Zapoznanie się z informacj ą o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2022
roku.

5. Zapoznanie się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu Koneckiego
za 2022 rok oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania
budżetu Powiatu Koneckiego za 2022 rok.

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Koneckiego za 2022 rok.
7. Opracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2022 rok.
8. Przyjęcie protokołów wraz z wnioskami z przeprowadzonych kontroli.
9. Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Inwestycji , Zamówień

Publicznych i Mienia Powiatu Starostwa Powiatowego w Końskich .

10. Sprawy różne.

Ad. 3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie :

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nic prowadzono.

Sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L ,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała czy zmniejszenie planowanych wydatków na organizację

wypoczynku dla dzieci i młodzieży podyktowana jest mniejszą liczą wniosków składanych

przez organizacje pozarządowe.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że w ostatnich latach tylko
Towarzystwo Przyjaciół Dzieci brało udział w konkursie, natomiast we wcześniejszych

jeszcze składał Związek Harcerstwa Polskiego. Dodała, że w ostatnim czasie w zakresie tego
zadania pozostają środki, które przesuwane są do wykorzystania na inne, ale również zlecane
organizacjom pozarządowym.

Radna Dorota Duda zapytała kiedy zostały wprowadzone zmiany w ustawie, które
zmieniajązasady funkcjonowania lądowisk przy szpitalach.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że wytyczne w tym zakresie
prawdopodobnie reguluje ustawa o ratownictwie medycznym ale szczegółów nie zna. Dodała,
że Pani Dyrektor ZOZ na jednym z posiedzeń Zarządu Powiatu sygnalizowała, że w trybie
pilnym musi przygotować dokumentację, aby zapewnić prawidłowe funkcjonowanie szpitala,
ponieważ lądowisko musi być zmodernizowane.

Na tym dyskusję zakończono.

Sprawdzono quorum.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącegow Końskich,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora I
Liceum Ogólnokształcącegow Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala
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Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącegow Końskich .

Pytań nie było. Dyskusji nic prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
II Liceum Ogólnokształcącegow Końskich .

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robeli Plech
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad. 4.
Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2022 roku.

Informację o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2022 roku przedstawiła

Barbara Panek Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu. Ponadto poinformowała, że w przedmiotowej informacji w tabeli na stronie 25
wystąpił błąd i omyłkowo wpisano "dochody uzyskane w 2021 roku " zamiast w 2022 roku,
który zostanie skorygowany.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawiona informację.

Ad . 5.
Zapoznanie się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu Koneckiego
za 2022 rok oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania
budżetu Powiatu Koneckiego za 2022 rok.

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za 2022 rok oraz opiruę RIO
omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.

Ad . 6.
Zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Koneckiego za 2022 rok.

Sprawozdanie finansowe Powiatu Koneckiego za 2022 rok przedstawiła Skarbnik Powiatu
Edyta Drążkiewicz.
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W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki stwierdził, że biorąc pod uwagę zysk i stratę

na działalności operacyjnej i podstawowej w zestawieniu rachunku zysków i strat porównując
obecny rok z poprzednim to jest to ustabilizowane w granicach 19-20 000 000 zł.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że działalność podstawowa
to przychody z dochodów budżetowych. Sektor finansów publicznych sporządza i prowadzi
ewidencję i rachunkowość zgodnie z podstawową ustawą o rachunkowości, ale oprócz tego
są szczególne przepisy i rozporządzenia w ramach których ujmowane są oprócz wszystkich
przychodów związanych z działalnością czysto statutową dotacje oraz subwencje i stąd taka
wysoka kwota 133 000000 zł, chociaż zbliżona do roku ubiegłego . Dodała, że ponadto
wpływ na zwiększenie kwoty przychodów miały dodatkowe środki z funduszu pomocy
w wysokości ponad 6 000 000 zł, które powiat otrzymał na zakwaterowanie i wyżywienie

obywateli z Ukrainy.

Na tym dyskusjęzakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.

Ad. 7.
Opracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2022 rok .

Przewodniczący Komisji odczytał projekt wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
w Końskich w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Końskich z tytułu

wykonania budżetu za 2022 rok.

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu wniosku przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi

Powiatu w Końskie/z.

Wniosek podpisali wszyscy radni obecni na posiedzeniu.

Wniosek oraz protokół z głosowania imiennego stanowią integralną część niniejszego
protokołu.
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Ad. 8.
Przyjęcie protokołów wraz z wnioskami z przeprowadzonych kontroli.

Protokół z przeprowadzonej kontroli w Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej przedstawił Michał Cichocki - Przewodniczący Zespołu Kontrolnego.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał czy organizacje związkowe opiniowały wnioski o nagrody
i premie dla pracowników Domu Pomocy Społecznej.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki odpowiedział, że zgodnie z regulaminem
wnioski o nagrody podpisuje bezpośredni przełożony, a dyrektor zatwierdza.

Na tym dyskusję zakończono.

Protokół z przeprowadzonej kontroli w Bursie Szkolnej w Końskich przedstawiła Dorota
Duda - Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Sprawdzono quorum, a następnie przystąpiono do przyjęcia przedstawionych
protokołów.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej w DPS "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej.

Wyniki głosowania
ZA : 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart
NIEOBECNI (3)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół 'wraz z 'wnioskami z kontroli przeprowadzonej
w Domu Pomocy Społecznej "Etoła"w Rudzie Pilczyckiej.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej w Bursie Szkolnej
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart
NIEOBECNI (3)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
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Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej
w Bursie Szkolnej w Końskich.

Ad. 9.
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Inwestycji, Zamówień

Publicznych i Mienia Powiatu Starostwa Powiatowego w Końskich.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki przedstawił skład zespołu kontrolnego: Paweł

Pękala - przewodniczący, Dorota Duda, CzesławKurcbart - członkowie.

Wszyscy wyrazili zgodę na kandydowanie do składu zespołu kontrolnego.

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Inwestycji, Zamówień

Publicznych i Mienia Powiatu Starostwa Powiatowego w Końskich w składzie: Dorota Duda,
Czesław Kurcbart, Paweł Pękala- przewodniczący .

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart
NIEOBECNI (3)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

W obecności 6 radnych Komisjajednogłośnie wybrała zespół kontrolny w składzie:

1. Paweł Pękala - Przewodniczący Zespołu Kontrolnego
2. Dorota Duda - Członek Zespołu Kontrolnego
3. Czesław Kurcbart - Członek Zespołu Kontrolnego

do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Inwestycji, Zamówień Publicznycli i Mienia Powiatu
Starostwa Powiatowego w Końskich.

Ad. 10.
Spraw różnychnie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisji I)e~Jyjn~
(7t::;-cl~~

Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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